
Bestyrelsesmøde 9. Nov. 2017 
 
Tilstede: Lise, Ali, Jesper 
 

Dagsorden 

Årsberetning 

Hvem kører den? Jesper 
  
Henvendelser ang. Parkeringsproblemer, bestyrelsen har ikke modtaget nogen henvendelser 
men noterer os at der har været skrevet om problemer i facebook gruppen en enkelt gang siden 
sidste generalforsamling. 
  
Kommentar til forslag om lokaler og mad, bestyrelsen har valgt ikke at prioritere bespisning til 
møderne, men sørger for lidt lette snacks. 
  

Hvad er sket 

Gynger 
Hæk 
Belægning i gården 
  

Andre noter 

Stor udskiftning 
  

Udeståender 

Underskrift på igangsættelse af undersøgelse ang. altaner 
  

Mail til Arne / Lejerbo 

● Ordentlig og korrekt opstregning af parkeringsbåse med refleks. 
● Problemer med EL i B opgangen, der skiftes jævnligt sikringer i hovedtavlen 
● Problemer med elevatoren i B & C ugentligt 

 


